
RADA GMINY
w Fałkowie

pow'at konecki
woj. Świętokrzyskie

Zn: KRG.0012.1.2021

Protokół Nr l/2021
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego

w dniu 27 sfrcznia 2021roku.

Ad pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczqcy Gtzegorz Baran witajęc
na wstępie wszystkich członków.
Stwierdził, ze na stan 5 członków zgodnię z listę obecności w posiedzeniu
udziałbierzę 4, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.
W posiedzeniu nie wziqł' udziału radny Robert Doniecki.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczqcy Komi sj i powitał :

- Henryka Koniecznego - Wójta Gminy Fałkow
- Pawła Pękalę - Inspektora W lJrzędzie Gminy
- Piotra Gonerkę - Przewodntczącego Rady Gminy

Lista obęcności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 2.

Przewodniczqcy Komisji zapoznał Z proponowanym porzędkiem ..
posiedzenia, do którego nie wniesiono uwag i on został'jednogłośnie przyjęty
w następuj Qcym brzmięniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
2. P rzyjęcie porzqdku posied zenia Komi sj i.
3 . P rzyjęcie protokołu zę wspólnego posiedzenia wszystkich Komi sj i

z dnia 17 grudni a 2020 roku.
4. Sprawozdanie z dziaŁalności Komisji za2020 rok.
5 . Kontrola dokumentacj i z postepo w an przetargowych przeprow adzony ch

w roku ubiegłym.
6. ocenarealizacji uwag i wniosków w protokółach pokontrolnych Komisji

Rewizyjnej orazrealizacji uchwał Rady za2020 rok. .t

1.



7. Sprawy toznę i wolnę wnioski.
8 . Zakończenie po si edzeni a.

Ad pkt 3.

Następnie Komisja jednogłośnie prryjęła protokół Ze wspólnego
posiedzenia Komisji odbytego w dniu 17 grudnia2020 t.

Ad pkt 4.

Sprawozdanie z pracy Komisji i posiedzeń Za 2020 rok odczytał'

Przewodnicz4cy Grzegorz Baran. Do przedstawionego Sprawozdania nie było

uwag i stanowi ono załącznik nr 3 do protokótu.

Ad pkt 5.

Na pocz4tku tego punktu prowadzqcy popros 1Ł zabranie głosu inspektora

ds. informatyzacji i pozyskiwania środkow europejskich Pawła Pękalę, który
prrygotował. zestawienię zamowień powyizej 30 tys. euro przeprowadzonych
w 2020 roku. Inspektor stwierdził, Że zadania inwestycyjne rozpoczęto w 2020

roku przygotowuj4c postępowania przetargowe Z ukończeniem inwestycji
w 202I roku.

Przeprowadzono f5 takich postępowń, z czego I0 zadan ukończono
w IO0oń, natomiast dalsze 15 zadanbędzie ukończone w 202I roku. Wszystkie
tę zadania w postaci tabeli zawierającej takie dane jak: nazwa zamowienia, tryb

zamówienia, data zawarcia i numer umowy' wartość umowna' wybrany oferent

i termin wykonania stanowt załącznik nr 4 do niniejszego protokółu. Inspektor

zapoznał' Komisję na jakim etapie znajdują się realizowane inwestycje jak
równiez okazał Komisji w formie papierowej chronologtcznię poukładane

postępowania.
W tym miejscu głos zabtat. Wójt Gminy Henryk Konieczny, który

powiedzi at., Że do zadania jakim jest wymiana oświetlenia na ledowe wzięto pod

.'*ugę inwentaryzację istniej4cych lamp od PGE, którzry s4 właścicielami tych

urzqdzeń. Po przeliczeniu przez inspektoranadzoru okazało się, Że tych lamp

jest w rzeczywistości okoto 50 sztuk więcej. Koszt wymiany takiej lampy jest

około B00 zł i poprosił o zaopiniowanie ptzez radnych propozycji c,ry te lampy

będziemy wymieniaó ze środków własnych.
Jako pierwszy gtos zabrał Przewodniczqcy Komisji GrzegorzBaran, ktory

stwierdził', Że w jego miejscowości jui, wymieniono lampy, SQ one bęz

porównania lepsze, jest jaśniej wieczorow4 Porą, podziękowat. za to władzom
gminnym i uwaia, ie naleĄ wymienić równięz te brakujęce W projekcie lampy.
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Następnie głos zabrał.a radna Agnieszka Zętka Zganiacz, która
podkreśliła, zę zadanie trzeba wykonaó kompleksowo bo nie staó nas na
bylejakośó i opowiedziała się zaĘm, zeby wy"mienió nie ujęte wcześniej lampy'

Radny Jarosław Kaczmaręk równiez opowie dziat się za wymian4 lamp'
jednocześnie wskazuj4c miejsce na taką lampę przy posesji Leona Szulca
w Sulborowicach.

Komisja jednogłośrLie ,,za,'pozytywnie zaopiniowała wniosek wójta co do
kompleksowej wymiany wszystkich lamp.

Następnie radna Agnieszka Zerlka - Zganiacz podkreśIIła, zebatdzo ładne
SQ nowe ,,witacze,' usytuowane na granicach gminy' jednakże Sę trochę
niewidoczne Ze względu na zasłaniaj4ce je gałęzie drzęw. Podkreśliła równiez,
ie na przystanku w Fałkowie brakuj e tablicy Z nazw q miej s cowości.

Radny Jarosław Kaczmaręk zapytat" azy prawdę jest' ze powiat nie będzie
remontował drogi na odcinku Plęskowice - Rudzisko.

Wójt Henryk Konieczny powiedział, ze ten odcinek wypadł
z planowanego remontu, a inspektor Paweł Pękala, który jest równocześnie
radnym Powiatu Koneckiego, powiedział, ze nie ma wspólnego jęryka ze
starostwem w kwestii remontów dróg.

Ad pkt 6.

W tym punkcie zabrat. głos Przewodniczęcy Rady Gminy Piotr Gonerka,
który przygotował i przedstawił informacj ę o rea|izacji uchwał podjętych przez
Radę Gminy w Fałkowie w okresie od 01 stycznia do 3 1 grudni a 2020 roku.
Komisja nie wnosiła uwag do tej informacji.
Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokółu.

Adpkt 7.

W tym punkcie prowadz4cy poprosił o zab,ranię głosu inspektora
prowadzqcego sprawy ochrony środowiska w gminie Tomasza PIutę, w celu
Zapo7alania wszystkich z wnioskiem o wydanie decyzji o środowiskowych
uwarunkowaniach przedsięwzięcia pod nazw4 ,,Budowa instalacji
eksperymentalnej do termicznego przekształcania odpadow innych niil
niebezpiecZflę w miejscowości Fałkow przy ulicy Plęskowickiej 89.
Inspektor powiedział między innymi, ze przedsięwzięcie jest bardzo
kontrowęrsyjne, wręcz nieakceptowalne społecznie' co wynika Z wypowiędzi
osób telefonicznie wyraŻaj4cych swoj4 opinię na temat planowanej inwestycji.
Dawna firma Polskie odpady Komunalne zmięniła właściciela' został rfim
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Stefan Pach. oprocz tej fi.-y zadział"ata nowa' której prezesem jest
dotychczasowy prezes POK Robert Pach i firma ta ztozytajuz drugi wniosek o

wydanie decyzji na termiczne przekształcanię odpadów. Pierwszy z wniosków
pozostał bezrozpołluanla, poniewaz firma w terminie nie uzupełnlła braków.

Informacja o tym, ze dIa drugiego wniosku, po uzupełnieniach, zgodnte
z procedurę następił'o wszczęcie postępowania, została umieszczona poprzez
obwieszczęnię w Biuletynie Informacji PublicznychLJrzędu Gminy w Fałkowie.
W zwiqzku z faktem, ze stoimy przed powaznym przedsięwzięciem będziemy
brać pod uwagę udział naszego społeczeństwa w całej procędurze. Tak, aby
wSZyScy mogli składać swoje uwagi i wnioski w terminię 30 dni - na etapie
przewidzianym dla tej czynności. Każdy etap przedmiotowego postępowania
będzie obwieszczany na stronach BIP-u. Urzqd Gminy juŻ rozesłat
zawtadomienia dla właścicieli działek w promieniu 100 metrów od dziatsk, na

których planowane jest przedsięwzięcie, tj. osób będęcych stronami w tym
postępowaniu. odpowiednie organy majq się opowiedzieć, cry wojt powinie'n
nakazac sporzqdzenie raportu oddziaływania tego przedsięwzięcia na
środowisko' a co się z tym wi4ie na ludzi. Inwestycja nazwafla jest

,,innowacyjn4', i ma działac przęz okres dwóch lat. Po tym czasie firma moze
ponownie ubiegać się o da\szq tego typu dziat.alność. W karcie informacyjnej
przedsięwzięcia, która stanowi załqcznik do wniosku o wydanie w/w decyzji
widnieje, ze ftrma ma spalaó okoto 585 ton odpadów dziennie, a odpowiednie
filt'y będę oczysz;Zaó proces termicznęgo przekształ'cania - przynajmniej tak
deklaruje inwestor.

W tym miejscu Przewodniczqcy R.ady Gminy Piotr Gonerka podkreślit, ze
zanim do urzędu wpĘnęł ten wniosek, to na dział.ce obok zgromadzonych
odpadów sui wcześniej powstawała konstrukcja przypomina1qca kominy
i spalarnię, dlatego tez reagowaliśmy odpowiednimi pismami do organów
korrtroluj4cych z prośb4 o interwencje w tej sprawie.
Stanowisko właścicieli jest takie, ze dokąd nię ma połęczonych Ze sobą
elementów, to nie jest to jeszcze spalarnia.

Wójt Gminy dopowiedział., Że ma pretensje do insĄrtucji takich jak WIOS

- bo byli na odbiorach przy powstawaniu fi. y POK, wszystko odbierali,
powiat natomiast wydawał decyzje, ktorych potem nie kontrolował, sttaz
poŻatna tei wszystko odbierała, właściciel firmy inwestował budowat haIe,

zasilanie, utwardzanie terenu. Tęraz za wszystko probuje się winió gminę
i radnych.

Przewodnicz4cy Rady Gminy zakonczył dyskusję zapowiadajqc termin
najb|iźzszej sesji na 5 lutego i zamiat Zaproszęnia na ni4 nowego pre#sa
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PoKU-u' by poinformował radnych o swoich planach względem zalegających
odpadów.

Ad pkt 8.
W zwiqzku zę zręalizowaniem porzędku posiedzenia Przewodniczqcy

Komisji podziękował wszystkim zaudział i zamkn$ posiedzenie.
Na tym protokół zakończono.

Protokółowat.a..

PRZE DNIezĄcY
EI\TPPĄTTP8,

##*xS,
Rady

fzegorz Baran


